
 

 

Olustvere Põhikooli hoolekogu koosolek 

 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Olustvere 

 

07.11.2024, algus kell 17.15, lõpp kell 18.50 

 

Juhataja: Liivi Lindemann 

Protokollija: Jaanika Madison 

 

Võtsid osa: Luule Tiirmaa, Heli Alliksaar, Tjorven-Hele Soomets, Jaanika Madison, Marelle 

Lillimägi. 

Puudusid: Karmen Anderson, Aago Indre. 

 

PÄEVAKORD: 

 

1. Hoolekogu 2024/2025 õppeaasta tööplaani arutelu ja kinnitamine 

2. Kooli 2025. aasta eelarve projekti tutvustus, arvamuse andmine eelarve projekti kohta 

3. Muud teemad 

 

1. Hoolekogu 2024/2025 õppeaasta tööplaani arutelu ja kinnitamine.  
T-H. Soomets avas koosoleku ja tervitas hoolekogu liikmeid.  

L. Lindemann tutvustas hoolekogu liikmeid ja tööjaotust. Käesoleval õppeaastal on lisatud 

hoolekogu tööplaani kooli kodukorra muutmine ja arengukava (2021-2025) täitmine.  

T-H. Soomets lisas tööplaani heategevusliku kohviku ja vastlaspordipäeva korraldamise.  

L. Tiirmaa küsis, kas planeeritav on ka teostatav.  

Koosolekul osalejad kinnitasid, et koostöö on seni olnud hea ja planeeritu teostatav.  

 

OTSUSTATI: Kinnitada hoolekogu 2024/ 2025 õppeaasta tööplaan (lisa 1). 

 

2. Kooli 2025. aasta eelarve projekti tutvustus, arvamuse andmine eelarve projekti kohta. 

L. Lindemann saatis 5. novembril dokumendi hoolekogu liikmetele tutvumiseks.  

Direktor tutvustas 2025 a eelarve projekti ning põhjendas vahendite planeerimist. Arvestatud on 

igapäevase majandamiskulu ning õpilasesinduse ja kooli töötajate ettepanekutega. Lisaks tuli võtta 

arvesse tööinspektsiooni soovitusi ergonoomiliste töövahendite soetamiseks. Kõige kulukam on 

küte. Koolihoone energiatõhususe tõstmise projekt on lõpusirgel – töid planeeritakse teostada 2025 

a suvel ja sügisel.  

L.Tiirmaa arvas, et 2025 a sügisel on vaja remondi tõttu ajutiselt õpperuume asendada.  

L. Lindemann põhjendas koolimajja ja territooriumile kaamerate paigaldamise vajadust. Seoses 

kaamerate paigaldamisega tuleb muuta kodukorda. Uude kodukorda lisatakse nutiseadmete 

kasutamise reeglid.  

T-H. Soomets tegi ettepaneku koguda heategevusliku laadaga raha nõudepesumasina ostmiseks.  

Toimus arutelu. Arvestades perede majanduslikku seisu on mõistlik koguda õppekäikudeks, et 

väljasõitude omaosalus jääks mõistlikesse piiridesse.  

Eelarve projekti ettepanekuid ei lisatud. 

 

OTSUSTATI: 2025. aasta eelarve projektiga on tutvutud. Direktor edastab projekti 

vallavalitsusele. 

 



3. Muud teemad. 

 

 T-H. Soomets pakkus, et toob ka sel aastal koolile jõulukuuse ning korraldab kuuse püstitamise 

saali hiljemalt 28. novembril.  

 

 L. Lindemann annab hoolekogule teada, mille tarvis heategevuslikul laadal raha koguda.  

 

 OTMK jõululaadal on Olustvere Põhikoolil oma müügilett. Kauplejatega lepitakse eelnevalt 

kokku. Läbirääkimised toimuvad.  

 

 T-H. Soomets tänas direktorit lastevanemate koosolekul toimunud koolituse eest. Sass Henno 

rääkis väga olulistel teemadel.  

 

 Nutitelefonide kasutamise keeld peaks kehtima kooli territooriumil kogu õppepäeva jooksul. 

Mõistlik oleks kehtestada reeglid sammhaaval – alustades noorimatest. Tuleb leida inimlik 

variant.   
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